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اخبار خبر

شناسایی مشاوران املاک متخلف در 
شهر جدید عالیشهر

مدیر کل راه وشهرسازی استان بوشهر گفت: 
پس از بازرسی از ۲۰ بنگاه  مشاور املاک شهر 
جدید عالیشهر با تعدادی از واحدهای متخلف 

برخورد قانونی صورت گرفت.
به گزارش اداره ارتباطات واطلاع رسانی راه و 

شهرسازی استان بوشهر
سید محمود دستغیبی گفت: در ادامه تشدید 
نظارت ها بر عملکرد اصناف شهرستان بوشهر 
با حضور کارشناسان  اصناف، اماکن، صمت، 
راه وشهرسازی وتعزیرات از ۲۰ بنگاه معاملاتی 

املاک شهر عالیشهر بازدید شد.
دستغیبی افزود : تعدادی از واحدهای صنفی 
واحدهای  وبعضی  پروانه کسب  نداشتن  برای 
فاکتور،  صدور  عدم  تخلف های  برای  صنفی 
گران فروشی جریمه  و  نامه  نرخ  نکردن  نصب 

نقدی شدند.
وی عنوان کرد: بنگاه های معاملاتی باید بر پایه 
مقررات و نرخ مصوب عمل کنند، در صورت 
مشاهده هرگونه تخلف مانند عدم رعایت سقف 
افزایش اجاره بها، دریافت مبلغ اضافه برای کد 
و  غیرقانونی  رهگیری، دریافت حق کمیسیون 
سایر موارد با متخلفان به شدت برخورد خواهد 

شد.
مدیر کل راه و شهرسازی استان بوشهر یادآور 
حکومتی  تعزیرات  تفاهم نامه  اساس  بر  شد: 
استان و اتحادیه های مشاوران املاک در راستای 
تحقق شعار سال، پیشگیری از تخلفات احتمالی 
و ساماندهی واحدهای صنفی، گشت های سیار 
در سطح استان، عملکرد بنگاه های معاملاتی را 

پایش می کنند.
دستغیبی با تاکید براینکه گشت های شناسایی 
بنگاه های املاک متخلف و یا غیرمجاز در روزهای 

آینده نیز در نقاط مختلف فعال خواهد بود.
او اظهار کرد : دریافت کد رهگیری ، دریافت 
حق کمیسیون طبق تعرفه ابلاغی و صدور رسید 
در قبال پرداخت حق کمیسیون از مواردی است 
که باید مراجعه کنندگان به مشاوران املاک مد 

نظر داشته باشند.
املاک  بنگاههای  تخلفات  درخصوص  وی 
گفت : شهروندان می توانند از مشاوران املاکی 
که طبق ضوابط و موارد ابلاغی عمل نمی کنند 
سازمان  به  رسیدگی  برای  را  آنها  مشخصات 

تعزیرات حکومتی اعلام کنند.

افغانستان، می تواند نقطه اتصال 
چین و ایران باشد

اولین قطار باری ترکیه از مسیر ریلی ایران به 
افغانستان به تازگی به راه افتاد تا آغازی برای 
احداث کریدور ریلی چین - افغانستان - ایران 
غرب  به  ریلی شرق  کریدور  ادامه  در  و  باشد 
را  اروپا  به  ایران  و  افغانستان  چین،  از  جهان 

تکمیل کند.
خواف-  برون مرزی  راه آهن  ایسنا،  گزارش  به 
شد  بهره برداری   ۱۳۹۹ سال  آذرماه  در  هرات 
کمیسیون  تشکیل  با  همان سال  ماه  بهمن  و 
تحویل موقت، قطعه سوم راه آهن خواف- هرات 
حدفاصل ایستگاه شمتیغ تا ایستگاه روزنک به 
طول ۶۲ کیلومترتحویل اداره کل خط آهن دولتی 
افغانستان شد؛ اما در زمان تغییرات سیاسی در 
این کشور بخش هایی از محور و ایستگاه روزنک 
دچار خسارات تخریبی و سرقت شد و در نتیجه 
عملیات اجرایی در باقی مانده مسیر ممکن نبود.

در عین حال آذرماه سال گذشته بود که اعلام 
خسارات  ترمیم  برای  افغانستان  و  ایران  کرد 
توافق  افغانستان  سوی  از  مسیر  به  واردشده 
تایید شرکت ساخت وتوسعه  از  تا پس  کردند 
به عنوان مجری طرح، عملیات بخش باقیمانده 
که در تعهد ایران بود آغاز شود و این خط مجدد 

آماده بهره برداری شود.
راه آهن  بهره برداری  اهمیت  به  توجه  با 
خواف- هرات برای دو کشور، تسهیل صادرات 
واردات کالا و جابه جایی مسافر و همچنین  و 
آب های  به  افغانستان  کشور  ریلی  دسترسی 
آزاد و کشورهای همسایه راه آهن خواف- هرات 
از مهمترین اولویت های زیرساختی دو کشور در 
توسعه ترانزیت بین المللی به حساب می آید و 
از این رو دو کشور برای تکمیل این خط آهن، 
عزم جدی دارند. از این رو هفته گذشته بود که 
بهره برداری از راه آهن خواف هرات که در جریان 
تغییر حکومت افغانستان آسیب دیده بود پس 
از اصلاح با اعزام یک قطار حامل ریل آغاز شد.

در این راستا سیدحسین میرشفیع -مشاور و 
نماینده وزیر راه و شهرسازی در امور زیربنایی- 
به ایسنا گفت: اعزام قطارهای تجاری با مقصد 
روزنک هرات در افغانستان در توسعه تجارت دو 
کشور بسیار موثر است. بهره برداری تجاری از 
این پروژه مقدمه ای برای احداث راه آهن هرات 
توسط  اجرا  و  با سرمایه گذاری  به سمت چین 
گام  و  می شود  محسوب  ایرانی  شرکت های 

موثری در توسعه همکاری های دو ملت است.

بهره برداری از باند دوم ورودی 
دیلم تا هفته دولت

و  راه  کل  اداره  ساخت  و  مهندسی  معاون 
احداث  پروژه   : بوشهرگفت  استان  شهرسازی 
این   ، گناوه  از سمت  دیلم  ورودی  دوم  باند 
پروژه عملیات اجرایی فعال و پیمانکار با تمام 
بهره  جهت  عملیات  تکمیل  حال  در  توان 
برداری از پروژه در هفته دولت سالجاری می 

باشد.
به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه 
و شهرسازی استان بوشهر ، سید امین عارف 
راه  کل  اداره  و ساخت  مهندسی  معاون  زاده 
پروژه  از  بازید  استان بوشهر در  و شهرسازی 
 ، تنگستان  دشتی،  شهرستانهای  حوزه  های 
دشتستان ، گناوه و دیلم اظهار کرد : نظارت 
بر اجرای پروژه ها و بررسی موانع و مشکلات 
آنها در این حوزه ها در طی این بازدید مورد 

بحث و بررسی قرار گرفت.
ابلاغ شده  تازه  پروژه  از   : گفت  زاده  عارف 
ی تکمیل عملیات اجرایی تعریض و بهسازی 
محور خورموج - لاورشرقی تا کارخانه سیمان 
تجهیزکارگاه  حال  در  پروژه  پیمانکار  که  موند 
و استقرار تجهیزات و ماشین آلات می باشد 

بازدید بعمل آمد.
اجرایی  عملیات  از  ادامه  در   : افزود  وی 
که  برازجان   - اهرم  محور  دوم  باند  احداث 
در حال حاضر در دو جبهه حد فاصل سمل 
مشغول  برازجان  کمربندی  و  -ابوالفیروز 
فعالیت می باشد بازدید گردید. این دو جبهه 
که مجموعا به طول حدود ۱۱ کیلومتر می باشد 
عملیات  اجرای  و  روسازی  تکمیل  مرحله  در 
آسفالت بوده که ان شاا... در آینده ای نزدیک 

شاهد بهره برداری از آن خواهیم بود.
و  راه  کل  اداره  ساخت  و  مهندسی  معاون 
شهرسازی استان بوشهر بیان کرد : کارگاه تهیه 
سازی  ایمن  بتنی جهت  نیوجرسی  و ساخت 

این محور نیز فعال و در حال تولید می باشد
از  بازدید  در   : گفت  ادامه  در  زاده  عارف 
که  آبپخش  بخشداری  ساختمان  احداث 
اولیه  اجرایی  عملیات  و  تعیین  آن  پیمانکار 
آن آغاز شد و پیمانکار در حال تکمیل تجهیز 

کارگاه است. 
او اظهار کرد : عملیات اجرایی پروژه احداث 
 ۹ حدود  طول  به  گناوه  کمربندی  دوم  باند 
کیلومتر که عمدتا در مرحله تکمیل زیرسازی 
در  روسازی  عملیات  شروع  مراحل  و  بوده 
حال برنامه ریزی است فعال، و ماشین آلات 

راهسازی مشغول به کار می باشند.
افزود : عملیات اجرایی دو دستگاه پل  وی 
خاص نیز در محور گناوه - گوره -  گچساران در 
حال انجام می باشد که از آن بازدید و موارد 

موردنیاز یادآوری شد.
و  راه  کل  اداره  ساخت  و  مهندسی  معاون 
شهرسازی استان بوشهر در ادامه گفت : در 
بازدید از پروژه احداث باند دوم ورودی دیلم از 
سمت گناوه ، این پروژه عملیات اجرایی فعال 
و پیمانکار با تمام توان در حال تکمیل عملیات 
دولت  هفته  در  پروژه  از  برداری  بهره  جهت 

سالجاری می باشد
عارف زاده در پایان بازدید ها ضمن نظارت 
بر کیفیت عملیات اجرایی، نسبت به تسریع 
در تکمیل عملیات اجرایی پروژه ها تاکید نمود.
با  امیدواریم  کرد:   نشان  خاطر  زاده  عارف 
تزریق به موقع اعتبارات به پروژه های عمرانی 
و در راستای وظایف خدمات رسانی اداره کل 
راه و شهرسازی، بزودی شاهد تکمیل به موقع 
سریعتر  چه  هر  مندی  بهره  جهت  ها  پروژه 

مردم شریف منطقه باشیم.

برنامه هفتم توسعه در حالی مراحل بررسی را در 
بررسی ها  که  می کند  اسلامی طی  مجلس شورای 
نشان در متوسط تحقق اهداف برنامه های توسعه 

پیشین چیزی در محدوده ۳۷ درصد بوده است.
اهداف  از  مهمی  بخش  که  معناست  بدان  این 
ماندن  مغفول  و  نشده  محقق  توسعه  برنامه های 
احکام سبب شده است ایران نه تنها به توسعه دست 
یابد، بلکه حتی در محدوده ی کنونی قرارگیری اش 
در میان کشورهای در حال توسعه نیز زیر علامت 

سئوال بزرگی باشد.
علی قنبری با تاکید بر اینکه ایران در تله ی توسعه ی 
صوری افتاده است، گفت: توسعه به معنای تقویت 
توزیع  برای  مهیا شدن شرایط کشور  و  زیرساخت 
رفاه و بهبود وضعیت اقتصادی و فرهنگی و ارتقای 
نظام حکمرانی و ... است در حالی که نتیجه اجرای 
شش برنامه ی توسعه در ایران چنین چیزی نیست 
رشدهای  دهد  نشان  که  ارقامی  و  اعداد  صرف  و 
نشان دهنده  شده،  حاصل  محدودی  اقتصادی 
رسیدن به توسعه نیست. او با تاکید بر اینکه برنامه 
هفتم توسعه، به رغم آن که بسیار دیر ارائه شد، فاقد 
نوآوری، خلاقیت و تغییر رویکرد است، گفت: در 
این برنامه نیز همان مواردی پیش بینی شده که در 

برنامه های قبل وجود داشت و محقق نشد.
نماینده اسبق مجلس شورای اسلامی گفت: این 
برنامه به چند سئوال مهم پاسخ نمی دهد. ایران قرار 
است با تحریم چه کند؟ آیا تکلیف اف ای تی اف روشن 
خواهد شد؟ مشکل و بحران اصلی ایران بلاتکلیفی 
در مذاکرات است و باید طراحان این برنامه بگویند 

که بالاخره تکلیف احیای برجام چه می شود؟
بزرگ  بسیار  بحران  دو  با  امروز  ما  گفت:  وی 
داخلی و خارجی روبرو هستیم. عدم توجه به بخش 
خصوصی و بی توجهی به خواسته های مردمی در 
را  فراوانی  مشکلات  ایران،  بین المللی  بحران  کنار 
ایجاد کرده و هر دلسوز این آب و خاک را بیش از 

پیش نگران کرده است .
فرصت ها از دست رفت

امروز  داد:  ادامه  مطلب  این  توضیح  در  قنبری 
و  اقتصاد  درصدی  هشت  رشد  درباره  حالی  در 
تورم بیست و پنج درصدی و ... صحبت می کنند 
که گویی فرصت توسعه ابدی و ازلی است. همین 
از  ساله  پانزده  عقب ماندگی  یک  دچار  ما  حالا 
کشورهای همسایه خودمان هستیم. در حالی این 
اهداف را ردیف می کنیم که سرتاسر برنامه ی هفتم 
را بگردید ننوشته اند برای جذب سرمایه ی خارجی 
چه برنامه ای دارند و چه فکری بابت حل مشکلات 
را  وضعیت  این  می شود  مگر  کرده اند.  بین المللی 
ادامه داد. ما در خوشبینانه ترین حالت ده سال و 
در واقع بینانه ترین حالت پانزده سال از کشورهای 
اطرافمان مثل عربستان و ترکیه و ... عقب مانده ایم 

و حالا نیز فرصت اندکی برای توسعه داریم .

کرد:  اضافه  کشاورزی  جهاد  وزیر  اسبق  معاون 
جهان در آستانه ی انقلاب تکنولوژیکی است. هوش 
است،  جهانی  مناسبات  تغییر  حال  در  مصنوعی 
ما یک دهه بیشتر فرصت نداریم که از امکاناتمان 
استفاده کنیم و خودمان را به جهان برسانیم والا 
خواهیم  جهان  با  جبرانی  غیرقابل  فاصله ی  دچار 
شد اما متاسفانه به جای اینکه برنامه داشته باشند 
چگونه باید همراستا با تکنولوزی روز دنیا شویم، به 
فکر فیلترینگ و ... هستند و دائم به فضای مجازی 

حمله می کنند.
جهان پیش رفت و ما ایستادیم

عضو هیات علمی دانشگاه تربیت مدرس با تاکید 
بر اینکه از میانه ی دهه هشتاد فرصتی برای توسعه 
ایجاد شد و درآمدهای هنگفت نفتی در این دوران 
می توانست به کمک توسعه در ایران بیاید، گفت: 
و  عربستان  مانند  نفت خیز  از کشورهای  بسیاری 
امارات و ... از همین فرصت بهره بردند. ما نیز در 
این دوره می توانستیم جهان را وادار کنیم که ما را 
بپذیرد. کافی بود با زبان اقتصاد با جهان صحبت 

ایران  راهی  سرمایه ها  صورت  این  در  می کردیم. 
می شدند اما متاسفانه فرصت ها از دست رفت و حالا 

این فاصله ی بزرگ و عظیم خود را نشان می دهد .
او گفت: در ذهن کسی نمی گنجید کشوری مثل 
ترکیه روزگاری قدرت رقابت با ایران را داشته باشد، 
سرمایه ی  ما  نفتی  درآمدهای  از  بیش  امروز  اما 
خارجی جذب می کند. می بینیم که با توریسم چگونه 
امروز  عربستان  کرد.  عوض  را  اقتصادش  چهره ی 
همه ی تلاش خود را بر گسترش توریسم گذاشته اما 
ما سر جا ایستاده ایم و عبور دیگران را نظاره می کنیم.

بخش خصوصی را به هیچ گرفتند
او گفت: در چنین فضای خطرناکی که جهان در 
ما  است،  تکنولوژیکی  و  دیجیتالی  انقلاب  آستانه 
یک فرصت کوتاه دیگر در اختیار داریم که بتوانیم 

خودمان را وفق بدهیم و با جهان همراه شویم.
متاسفانه  داد:  ادامه  مطلب  این  توضیح  در  او 
بخش خصوصی در همین برنامه هفتم به هیچ گرفته 
دولت  سلطه ی  زیر  خصوصی  بخش  است.  شده 
مد نظر سیاستگذار است و حتی در این محدوده 

نیز ابزاری در اختیار این حوزه نیست. ببینید بر سر 
یک انتخابات اتاق چه غوغایی به پا کرده اند. به جای 
تمرکز بر توسعه ی بخش خصوصی، همین میزان 
حضور را هم تحمل نمی کنند و همین ها نشان از یک 

بحران جدی در اقتصاد ایران دارد.
قنبری تاکید کرد: ما یک دهه بیشتر برای عبور از 
این بحران وقت نداریم، اگر این فرصت را دریافتیم 
که هیچ، اگر درنیافتیم، متاسفانه به جزیره ای منزوی 
و عقب مانده در جهان بدل خواهیم شد. کشوری با 

طبقه ی متوسط کوچک و انبوه فقرا.
مشکلات  حل  با  همزمان  امیدوارم  گفت:  او 
خارجی، آزادی های فردی و اجتماعی نیز در داخل به 
رسمیت شناخته شوند تا شاهد کاهش موج مهاجرت 
از ایران باشیم. ایرانیان در طول تاریخ پرافتخارشان 
نشان دادند که علاقمند و عاشق کشورشان هستند، 
در این فضا حتما حل مشکلات داخلی و خارجی در 
نهایت نفع کلی کشور و آینده این سرزمین را در پی 
خواهد داشت و امیدوارم غفلتی از این مهم رخ ندهد 

هر چند عزمی در حل مشکل مشاهده نمی شود.

قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به انعقاد تفاهم نامه  با 
کشور آفریقا در حوزه واردات دام و گوشت قرمز گفت: برنامه ریزی 
کردیم یکی یا دو مجموعه فعال در حوزه واردات دام ورود کنند و 
مذاکرات خود را انجام دهند. برآورد ما این است که طی یک ماه 

آینده بتوانیم اولین تعاملات تجاری را در این حوزه انجام دهیم.
به گزارش ایسنا علیرضا پیمان پاک با بیان اینکه یکی از محورهای 
اصلی فعالیت های بین المللی دولت سیزدهم ایجاد توازن در روابط 
تجاری و اقتصادی است، اظهار کرد:دیدگاهی در گذشته وجود 
داشت که بایستی بر بازارهای خاص تمرکز کرد اما در حال حاضر 
نوظهور  کشورهای  و  بین المللی  حوزه های  در  پیشرو  کشورهای 
مانند ترکیه و چین توجه به بازارهای بکر و جدید دارند و بیشترین 
سرمایه گذاری در حوزه آفریقا را ابتدا چین و سپس ترکیه انجام 

می دهد. 
وی ادامه داد: بازارهای بزرگی در دنیا وجود دارد. اوراسیا، جنوب 
شرق آسیا، آمریکای لاتین و  به خصوص قاره آفریقا که بازار بکر 
با اقتصاد مناسب است.۱۲۰۰ میلیارد دلار تجارت حوزه آفریقا است 
که بیش از  حدود ۶۰۰ میلیارد دلار آن واردات و تقریبا همین مقدار 
صادرات است. در حقیقت این حوزه فرصت ویژه ای را برای ما ایجاد 

می کرد. فرصتی که تاکنون مغفول مانده است.
قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی اضافه کرد: باید برای توسعه این 
تجارت به زیرساخت های لجستیکی، مسائل گمرکی، مسائل پولی و 
مالی و حتی رفت و آمد نیز  توجه شود. اینکه به آفریقا پرواز مستقیم 

نداریم، یعنی غفلت کردیم.
وی با اشاره به  حجم تجارت ایران با کشورهای آفریقایی گفت: 
تراز تجاری که در ابتدای دولت ۶۰۰ میلیون دلار بود، در حال حاضر 

به ۱.۲ میلیارد دلار رسیده است.
پیمان پاک با بیان اینکه یکی از موضوعات اصلی که در قاره آفریقا 
به دلیل شرایط اقلیمی  و آب و هوایی وجود دارد تولید محصولات 
کشاورزی در ابعاد گسترده است، گفت:به واسطه مسائلی که به 
وجود آمده نیازمندیم بخشی از نیاز پروتئینی کشور را از واردات 
تامین کنیم. حدودا یک میلیون تن مصرف گوشت قرمز داریم و در 
حال حاضر ۱۵۰ تا ۲۰۰ هزار تن را وارد می کنیم. یکی از بهترین منابع 

در این بخش، منابع کشور آفریقا است. 
وی همچنین عنوان کرد:تصور عجیبی وجود داشت که نمی توان 
در همه بخش ها سراغ قاره رفت. در کنیا همه پروتکل ها رعایت 

می شود. مرکز بهداشت جهانی دامپزشکی در قاره آفریقا در کنیا 
مستقر است. از بسیاری از کشورهای دیگر که با آنها تعاملات دامی 

داریم استاندارهای دامپزشکی شان جلوتر است.
مراوده با آفریقا در حوزه دامپزشکی

قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی در ادامه گفت:حوزه دامپزشکی 
ما از هفته ها قبل مراوداتی با آفریقا داشتند و ویدیو کنفرانس هایی 
نیز برگزار شد و به یک توافق در حوزه دامپزشکی رسیدیم تا بتوانیم 
در زمینه حوزه دامی بر اساس پروتکل های دامپزشکی از قاره آفریقا 
و خصوصا کنیا هم دام زنده و هم گوشت وارد کنیم. همچنین 
رئیس سازمان دامپزشکی و هیات همراه از کشتارگاه ها  بازدیدهایی 
داشتند و این کشتارگاه نیز استانداردهای بالایی دارند. در همان 
سفر برنامه ریزی کردیم یکی یا دو مجموعه فعال در حوزه واردات 
دام ورود کنند و مذاکرات خود را انجام دهند. برآورد ما این است 
که طی یک ماه آینده بتوانیم اولین تعاملات تجاری را در این حوزه 

انجام دهیم.
وی همچنین به امضای تفاهم نامه در حوزه شیلات نیز اشاره کرد و 
گفت: در حوزه شیلات هم با دو رویکرد موافقت نامه امضا شد. یکی 
اینکه صیادها ایرانی بتوانند از فضای ساحلی کنیا برای استحصال 
ماهی استفاده کنند. بسیاری از محصولات دریایی ما وارداتی است 
و از این بخش می توانیم نیازها را تامین کنیم. یک بعد دیگر نیز 
صادرات دانش فنی، خدمات وتوانمندی های ما در حوزه صید اعم از 

تولید ماهی در قفس، فناوری های فنی و حرفه ای است.
پیمان پاک با  اشاره به اینکه در حوزه اوگاندا نیز تمرکز بر بخش 
کشت فراسرزمینی بود، گفت: زمینی در ادوار گذشته به ایران واگذار 
شده  بود که به دلیل عدم پیگیری ها فعالیت جدی روی آن صورت 
نگرفته بود. در یکی دوسال گذشته چند شرکت بخش خصوصی 
ایرانی فعالیت های خوبی را شکل دادند. در حوزه تولید پیله ابریشم، 
ذرت و محصولات مختلف فعالیت های خوبی انجام شده و راندمان 

تولید نیز به دلیل شرایط آب وهوایی راندمان بسیار بالا است.
حمایت از کشت فراسرزمینی و تولیدکنندگان

وی همچنین عنوان کرد: ما می توانیم از این ظرفیت در  شرایطی 
که کم آبی داریم  و  همچنین بیش از ۱۰ میلیارد دلار نهاده های دامی 
کشاورزی اعم از ذرت، گندم، جو و دانه های روغنی را وارد می کنیم، 
بهره مند شویم. در نتیجه ما با دو شیوه یکی ایجاد تنوع در مبادی 
وارداتی که مستقیما در امنیت غذایی کشور موثر است و دوم اینکه 

ظرفیت های آفریقا بکر است می توانیم از این ظرفیت ها استفاده 
کنیم. اما باید توجه داشته باشیم که باید از کشت فراسرزمینی و 

تولیدکنندگان حمایت و مقدمات آن نیز فراهم شود.
علیرضا پیمان پاک که در یک برنامه تلویزیونی صحبت می کرد،  
استاندارد  سطح  بردن  بالا  برای   آفریقایی  کرد:کشورهای  اظهار 
این  و  کرده اند  ریزی  برنامه  درمان  و  بهداشت  جمله  از  زندگی 
امر فرصت خوبی را برای برای صادرات تجهیزات پزشکی، دارو و 
حوزه های بهداشت و درمان برای ما فراهم می کند. در کنیا خانه 
نوآوری و فناوری ایران را سال هاست که ایجاد کردیم. بیش از  4۰ 
محصول دانش بنیان ایران در آنجا ثبت شده است و به طور عینی 
نیز قابل ملاحظه است. با درخواست اوگاندا خانه علم و فناوری 
را با حضور رئیس جمهوری افتتاح کردیم و همین خبر باعث شد 
زیمباوه هم درخواست خانه علم و فناوری داشته باشد. یعنی دانش 
و توانمندی های ما در حوزه دانش بنیان و تجهیزات پزشکی در آن 

قاره جا افتاده و بازار بکری را برای ما فراهم کرده است.
زیرساخت ها  بر  تمرکز  افزود:  وزیر جهاد کشاورزی  مقام  قائم 
کشتیرانی  خط  می شود.  پیگیری  دولت  در  که  است  موضوعی 
جمهوری اسلامی یک خطی را در حوزه شرق آفریقا دنبال کرده 
بود که با تاکید دولت تقویت شد. به موازات آن با مشارکت بخش 
خصوصی خط موازی را به شرق آفریقا ایجاد کردیم. در حوزه غرب 
آفریقا با بخش خصوصی و مشارکت تجار سرشناس ایرانی در آفریقا 
نیز  هماهنگی های لازم صورت گرفت تا خط جدیدی ایجاد شود. در 

حال برنامه ریزی برای شمال آفریقا نیز هستیم.
وی ادامه داد: در حوزه کشت تمرکزمان تقویت بخش خصوصی 
است. اگر در بخش خرید سلف خری کنیم، در سیلوی کشور مبدا 
ذخیره کنیم کمی ارزانتر می شود و اگر کشت فراسرزمینی کنیم 

بازهم کاهش قیمت خواهیم داشت.
تکثر  و  تنوع  ها  در دولت  پاک همچنین تصریح کرد:  پیمان 
اجرای طرح ها  آنچه که مهم است  اما  دید  توان  را می  طرح ها 
و حمایت همه جانبه و پشتیبانی جهادی توسط دولت است که 
وارد  و  رد شوند  کاغذها  از  تا طرح ها  بشکنیم  را  تابوها  بتوانیم 
فرآیند سیستمی شوند. در کل زنجیره تامین باید حمایت ها را 
داشته باشیم تا پایلوت ها را با موفقیت انجام دهیم. اگر تجربه 
جدیت  بخش خصوصی  که  شود  می  تبلیغی  باشد  موفق  اول 

دولت را ببیند و حضور فعال داشته باشد.

جهان در آستانه انقلاب دیجیتالی است؛ ایران به فکر فیلترینگ

عقب ماندگی 15 ساله از کشورهای همسایه
علی قنبری گفت: دریچه های توسعه در جهان در دوره های کوتاه دو تا پنج ساله باز و بسته می شود و اگر کشوری از این فرصت بهره نبرد، چند دهه 

عقب ماندگی را باید بپذیرد .

احتمال واردات گوشت قرمز و دام زنده از آفریقا تا یک ماه آیندهقائم مقام وزیر جهاد کشاورزی عنوان کرد

ما یک دهه 
بیشتر برای 
عبور از این 
بحران وقت 
نداریم، اگر 
این فرصت 
را دریافتیم 

که هیچ، اگر 
درنیافتیم، 

متاسفانه به 
جزیره ای 
منزوی و 

عقب مانده در 
جهان بدل 

خواهیم شد

نام   ثبت  نفر  هزار  از ۶4   : گفت  بوشهر  استان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
متقاضایان طرح نهضت ملی مسکن تاکنون ۵۱ هزار و ۹۷۵ نفر مورد تأیید 

نهایی قرار گرفت.
به گزارش اداره ارتباطات واطلاع رسانی راه وشهرسازی استان بوشهر،  سید 
محمود دستغیبی مدیرکل راه و شهرسازی استان بوشهر درجلسه شورای مسکن 
که با ریاست  استاندار بوشهر و اعضای شورای مسکن استان در محل سالن 
جلسات استانداری بوشهر برگزار شد با اعلام این مطلب اظهار کرد: تعداد برنامه 
دو ساله استان ۱۳ هزار و 4۱8 واحد می باشد که بر این اساس تعداد کل ثبت نام 

کنندگان طرح نهضت ملی مسکن در استان ۶4  هزار و ۹۱۷ نفر است.
دستغیبی تعداد متقاضیان تخصیص پروژه شده در استان 4 هزار و ۷۳۱ نفر 
عنوان کرد و افزود: تعداد واحد دارای قرارداد ساخت در استان ۵ هزار و ۲۰۲  
واحد و تعداد واحدهای دارای قرارداد مشارکت با بانک در سطح استان 4 هزارو 
۱۵۰ واحد است. دبیر شورای مسکن استان گفت: تاکنون تعداد 4 هزار و 44۱  
واحد در قالب یک هزار و ۹۵۵ پروژه برای دریافت تسهیلات خود مالکی در بانک 
های عامل ثبت درخواست نموده اند که از این تعداد یک هزار ۲88 واحد در 

قالب ۵۶۲ پروژه منجر به عقد قرارداد با بانک صورت گرفت. 

الحاق 4۵۰ هکتار زمین مسکونی به محدوده شهر بوشهر 
استاندار بوشهر از الحاق 4۵۰ هکتار اراضی مسکونی ملی به محدوده شهر 
بوشهر برای اجرایی شدن طرح نهضت ملی مسکن خبر داد و گفت: واگذاری 

این اراضی به جامعه  هدف به زودی آغاز می شود 
احمد محمدی زاده از آغاز شناسایی اراضی دستگاه های اجرایی برای ساخت 
مسکن خبر داد و اظهار داشت: در راستای نهضت ملی مسکن یکی از تکالیف 
تعیین شده برای مسئولان اختصاص اراضی متعلق به دستگاه های اجرایی برای 

ساخت مسکن کارکنان واجدان شرایط است.
گفت:  است  شده  آغاز  بوشهر  استان  در  حرکت  این  اینکه  بیان  با  وی 
دستگاه های اجرایی در شهرستان های استان بوشهر که دارای اراضی هستند به 
ساخت مسکن اختصاص می یابد و اولویت نخست برای کارکنان همان دستگاه 
و اولویت بعدی پس از تکمیل واگذاری زمین به واجدان شرایط، سایر کارکنان 
دستگاه های اجرایی دیگر می توانند در این طرح با برنامه ریزی اداره کل راه و 

شهرسازی مشارکت کنند و صاحب مسکن شوند.
استاندار بوشهر از مدیران دستگاه های اجرایی خواست اراضی ادارات خود را 
برای صدور مجوز لازم در شورای مسکن استان مطرح کنند تا زمینه واگذاری این 

اراضی برای ساخت فراهم شود وی  بیان کرد: این اراضی برای ساخت مسکن در 
قالب طرح نهضت ملی مسکن به محدوده شهر بوشهر افزوده شده و تا پایان 
تیر و اوایل مرداد ماه عملیات واگذاری اراضی به واجدان شرایط در این منطقه و 

ساخت مسکن آغاز می شود.
محمدی زاده اضافه کرد: این اراضی به همه مردم بوشهر فاقد مسکن تعلق 

می گیرد و واحدهای مسکونی ۲ طبقه ساخته و تحویل متقاضیان می شود.
واگذاری یک هزار قطعه هر کدام به مساحت ۲۰۰ متر مربع به واجدا شرایط

معاون امور عمرانی استانداری بوشهر نیز حمایت از تولید و عرضه مسکن را 
مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: بر اساس قانون دستگاه های اجرایی که دارای 
زمین هستند باید در اولویت ساخت مسکن قرار بگیرد و به اداره کل راه و 

شهرسازی واگذار شود.
محمد هادی رستمیان ساخت مسکن به عنوان مطالبه اصلی مردم را در اولویت 
برنامه آیت الله رئیسی رئیس جمهور دانست و خاطرنشان کرد: ساخت مسکن 
در طرح نهضت ملی در استان بوشهر تسریع یافته و با 4 روش ساخت مسکن 

و واگذاری زمین در نقاط مختلف استان آغاز شده است.
وی با اشاره به واگذاری زمین به واجدان شرایط قانون جوانی جمعیت در 

استان تصریح کرد: در دهه امامت و ولایت یک هزار قطعه به واجدان شرایط و 
خانواده های دارای ۳ فرزند به بالا به صورت رایگان واگذار شد.

مدیرکل راه و شهرسازی استان بوشهر خبر داد
ح نهضت ملی مسکن در بوشهر 52 هزار نفر تایید نهایی متقاضیان طر


